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WHEREAS bilihgualism constitutes a fundamental Canadian value and is celebrated in
all of the provinces and territories of Canada;

WHEREAS Acadians constitute the first permanent settlement from France in Canada;
and now reside in all of the provinces and territories of Canada;

WHEREAS Francophones from around the world play a valuable role in contributing to
the cultural, social and economic development of the community in Halifax and across
Nova Scotia;

WHEREAS Halifax is a iriember of Nohh American Francophone and Francophile Cities
Network, which strives, among other objectives, to strengthen the vitality of
Francophone communities as well as th preserve and promote shared French heritage
and culture;

THEREFORE, BE IT RESOLVEU that, I, Mayor Mike Savage, on behalf ofthe Halifax
Regional Council, do hereby proclaim March 20, 2019 as International Francophone
Day in the Halifax Regional Municipality.

Dated at Halifax, Nova Scotia
this 20th day of March 2019

Original Signed

- Mike Savage._~—~
Mayor

• Proclamation
International Francophonie Day

March 20, 2019



Proclamation
Journée internationale de Ia Francophonie

20 mars 2019

Que le bilinguisme constitue une des valeurs fondamentales du Canada, et H est
célébré dans toutes les provinces et territoires canadiens;

Que les Acadiens constituent Ia premiere colonie cie France a s’établir de façon
permanente au Canada ; et us se retrouveht maintenant dans toutes les provinces et
territoires canadiens;

Que les francophones de partout du monde apportent d’importantes contributions au
développement culturel, social et économique des communautés a Halifax et en
Nouvelle-Ecosse;

Que Ia yule de Halifax est membre du Réseau des villes francophones et francophiles
d’AmOrique qui, parmi ses objedtifs, s’efforce de renforcer Ia vitalité des communautés
francophones, ainsi que de preserver et promouvoir leur patrimoine et culture
communs.

C’est pourquoi il est résolu que, moi, maire Mike Savage, au nom du Conseil regional
de Halifax, proclame par Ia présente 20 mars 2019 comme journée internationale de Ia
Francophonie dans Ia municipalité régionale de Halifax.

Date a Halifax, en Nouvelle-Ecosse,
ce 20e jour de mars 2019

Original Signed

Mike SavagC
Maire


